
Møteinnkalling
SANDVOLLEYBALLSTYREMØTE NR 3 2024

Idrettsbygget Gløshaugen, Andbjørg-1, 01.05.24, 08:00-10:00
Tilstede:

Navn Rolle Tilstede

Simen Enok Krøgenes Leder Tilstede

Eirik Husebø Nestleder Tilstede

Vilde Hobøl Kasserer Tilstede

Jakob Stave Lorentzen Sportslig Ansvarlig Tilstede

Synne skogstad PR-Ansvarlig Tilstede

Oda Margrethe Skaug Sekretær Tilstede

Referent: Oda Margrethe Skaug

Sak 0: Innsjekk
Saken fremlegges av: EH
Saksinnstilling: Oppvarming

Forslag til vedtak: Styret regner seg som klare for møte.



Sak 1: innkomne saker (5 minutter)
Saksfremlegger: SEK
Innstilling: Vedtak
Forslag til vedtak: Styret godkjenner innkomne saker for styremøte 3
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Sak 2: Situasjonsrapport
Saken fremlegges av: SEK
Saksinnstilling: Informasjon

Saksinfo: Oversikt over hva styremedlemmene har foretatt seg siden siste SVSM.

Nestleder: Nå er turneringssesongen i gang, så nå er det mye arrangering og planlegging til
ymse turneringer. Nå har jeg endelig fått oppleve neglespretten uten regn og snø.

Kasserer: Endelig fått tilgang på Danskebank, så jobber med å komme meg igjennom masse
kassererarbeid jeg ligger bakpå med (betaling av faktura og refusjoner). Jobber også med å
gjøre internrevisjonen. Sånn ellers har jeg akkurat vært på deilig ferie i kypros med jenteneee,
det var dritkos. Nå jobbes det på spreng og høygir med både kassererverv og skole :))))))
Eksamen kommer altfor fort.

PR-Ansvarlig: Siden sist har jeg vært på ferietur til Kypros, som var helt nydelig. Har med
det fått veeldig mye skole å ta igjen, så prøver å få kontroll på noe av skolearbeidet som må
gjøres.

Sportslig ansvarlig: Styrt litt med noe merch bestillinger der jeg har lagt inn en del små
bestillinger som det har blitt en del styr av så må vurdere om jeg velger og ta bestillinger som
kommer etter hovedbestillingene i fremtiden. Intersport er mere på etter at simen var nede og
snakket med dem så det er veldig positivt. ellers er det fortsatt lenge til eksamen for min del
så blir mye sandvolleyball og tuneringer.

Sekretær: Finskrevet forrige styremøtet. Ellers bare mye småtteri relatert til styrevervet. Litt
posting på face, etc. Fått kjøpt baller. Vært lenge i Kypros på ferie! Gjør skole som en gal for
å ta igjen det jeg ikke gjorde i Kypros, første eksamen 3. Mai. :)

Leder: Jeg er kul, og du får bot :)



Sak 3: Økonomi
Saken fremlegges av: VH
Saksinfo: Oversikt over den økonomisk situasjonen til gruppa og eventuelle tiltak

- Status: Hvor står vi mtp. budsjett, likviditet m.m.
- Eventuelle utfordringer/muligheter
- Behov for ekstrabevilgning
- Budsjett

Referat:
Ikke så mye å si.
Søkt ekstra støtte til privat leie av hall.
Internrevisjon har jeg sendt inn for 2.gang.
Ikke noen reise enda, ikke mye som går ut av konto.



Sak 4: Passivt gruppemedlemskap (6 min)
Saksfremlegger: SEK
Innstilling: Vedtak
Forslag til vedtak: Etablere et medlemskap uten trenings rettigheter, men gir medlemskap i
NTNUI Sandvolleyball

Informasjon:
Er noen som har forespurt å være medlem uten å spille på lagene, slik at de får tilgang på
lisens til turneringer og kan også da få tilgang på sosialt. Kunne etablert et passivt lag, som
har de som vil være med på sosiale ting, turneringer og ha lisens.

Forslag på nytt type medlemskap

F1: Årlig kostnad på 50 kr for medlemskap i NTNUI Sandvolleyball

F2: Årlig kostnad på 100 kr for medlemskap i NTNUI Sandvolleyball

F3: Årlig kostnad på 150 kr for medlemskap i NTNUI Sandvolleyball

Referat:
Må være medlem for å kunne kjøpe lisens, og ha tilknytning til en klubb.
Nestleder kan legge inn uten at de har en klubb.
Mest jobb om de må melde overgang.
Vi gjør en jobb, det er en symbolsk sum.
La det stå?
Burde stå et sted, jeg visste det ikke.
Kan stå i erfaringsoverføringen til hele styret.
Ferdig.

Vedtak: Ikke vedtatt: 0 for, 6 stemmer mot.



Sak 5: Trønder tour (6 min)
Saksfremlegger: OMS
Innstilling: Diskusjon/informasjon

Informasjon: Alt klart?

Referat: Statusoppdatering



Sak 6: Endring på refusjonssystemet (15 min)
Saksfremlegger: OMS, VH
Innstilling: Diskusjon/informasjon

Informasjon:
Hu og hei!
I kveld kan jeg komme med gladnyheten om at det gamle reise- og refusjonssystemet offisielt
er byttet ut med et flunkende nytt ett!
Dette finner dere på https://hub.ntnui.no/refund, og de gamle lenkene vil omdirigere til den
nye siden inntil videre.
På Slab finner dere en guide for hvordan systemet kan brukes:
https://ntnui.slab.com/posts/ntnui-hub-refusjonsskjema-dhrr4ka3
Vi håper dette nye systemet vil gjøre arbeidet som kasserer lettere, og at det også gjør det
lettere for medlemmer💚
For spørsmål om det nye systemet kan en kontakte meg på it@ntnui.no

Hva skal endres i utøverskrivet?

Referat:
Det har blitt en felles side for refusjon.- Før var det 2.
Utøverskriv er revidert og klart for å legges ut.

https://hub.ntnui.no/refund
https://ntnui.slab.com/posts/ntnui-hub-refusjonsskjema-dhrr4ka3


Sak 7: H1 innendørs og andre grupper (10 min)
Saksfremlegger: OMS
Innstilling: Diskusjon/informasjon

Informasjon:
Hva blir maksgrensa for den gruppa, i forhold til antall?
Hva om det er fler som vil være med, hvordan løser vi det?

Referat:
Trene fast med begge, betale for begge- 400kr for 2 måneder med trening.
For lov å bytte over fra et lag til den gruppa om det er plass, uten å betale noe ekstra.
Vet de hvor lenge tilbudet varer?- 2 måneder (mai, juni)
Gruppa styrer seg selv.



Sak 8: Dugnadsarbeid fra høsten (6 min)
Saksfremlegger: SEK
Innstilling: Diskusjon

Informasjon:
I forhold til mosjon hadde det vært fint om spillerne kunne fått større deltakelse her. Derfor
tenkte jeg følgende løsning:

Alle lag tar ut ca 10 spillere til høsten, av de settes 1 oppmann og 1 sosialansvarlig. Ellers enn
det er det ca 8 spillere tilgjengelig. Mosjon går over ca 8-9 måneder (september-desember og
januar-mai/juni) tror jeg, så alle lag kan få rundt 1 måned hver. Da kan vi si at oppmann
trekker 4 tilfeldige som må delta på disse dugnadene. Et insentiv kunne for eksempel vært at
de siste 4 må møte opp på vårdugnad. Da setter vi opp et oppsett på Excel med de forskjellige
ukene og hvilke lag som har hvilke måneder, så kan vi jo være litt kyniske på at H1 og D1 er
først i semesteret og H4 og D4 er nærmere i eksamenstiden.

Referat: Prøve å finne en trener til mosjon, problem løst.



Sak 9: sommermedlemskap (6 min)
Saksfremlegger: SEK
Innstilling: Diskusjon

Informasjon:
Skal vi ha et sommermedlemskap med treningsavgift, så kan vi sette av noen gode tider for
typ et herrelag og 1 damelag.

Referat:
Få ut et skjema, så folk kan melde seg på- 100 kr

Simen spør Baneutvalget om det går an å endre til at man kan avlyse bookinger.

Sommermedlemskap: 2 treningstider i uka, 1 dame, 1 herre og 1 mixtrening.



Sak 10: Eventuelt
- Når drar folk hjem?

Sak 11: Neste styremøte
Saken fremlegges av: SK

Neste styremøte:
W2M


